

- Richtlinie 94/9/EG -Geräte und Schutzsysteme zur bestimmungsgemäßen Verwendung in explosionsgefährdeten Bereichen



Bestätigung

BVS 03 ATEX H/B 112

entsprechend Artikel 8 (1) b) ii) über den Erhalt der Unterlagen gemäß Anhang VIII Nummer 3

Hersteller: HEINRICHS Messtechnik GmbH Anschrift: Robert-Perthel-Straße 9 50739 Köln

Die Zertifizierungsstelle der Deutsche Montan Technologie GmbH, benannte Stelle Nr. 0158 gemäß Artikel 9 der Richtlinie 94/9/EG des Europäischen Parlaments und des Rates der Europäischen Gemeinschaften vom 23. März 1994, bestätigt, die im Folgenden aufgeführte Dokumentation am 05.11.2003 erhalten zu haben:

Unterlagen zu Bewertung der Zündgefahr (Tech. File Ref. 03-02.X) für die nicht-elektrische Geräteserie Typ BGN/BGF/TSK/DWF Best.-Nr.: 1453001673

Die Unterlagen werden weder auf Vollständigkeit noch auf Richtigkeit geprüft. Sie werden von uns 10 Jahre lang archiviert. Falls der Hersteller eine längere Archivierungsdauer wünscht, ist dies rechtzeitig schriftlich mitzuteilen.

Deutsche Montan Technologie GmbH

Bochum, den 11.11.2003

Zertifizierungsstelle

Fachbereich

Seite 1 von 1 zu BVS 03 ATEX H/B 112 Dieses Zertifikat darf nur unverändert weiterverbreitet werden. Dinnendahlstr. 9, 44809 Bochum, Telefon (0201)172-3947, Telefax (0201)172-3948

Translation

-Directive 94/9/EC-Equipment and protective systems intended for use in potentially explosive atmospheres



Confirmation

BVS 03 ATEX H/B 112

According to article 8 (1) b) ii over the receipt of the documents in accordance with Annex VIII number 3

Manufacturer: Heinrichs Messtechnik GmbH

Address: Robert-Perthel-Straße 9 D 50739 Cologne

The certification body of Deutsche Montan Technologie GmbH, notified body no. 0158 in accordance with Article 9 of the Directive 94/9/EC of the European Parliament and the Council of 23 March 1994, confirmed, the documentation specified in the following one to 05.11.2003 to have received.

Documents of Ignition Hazard Assessment (Tech. File Ref. 03-02. X) for the non-electrical equipment Type BGN / BGF / TSK / DWF Order No.: 1453001673

The documents are checked neither on completeness nor on correctness. They are archived by us for 10 years.

If the manufacturer wishes a longer storage duration, this has to be informed in writing on time.

Deutsche Montan Technologie GmbH

Bochum, den 11.11.2003

Signet: Dr. Jockers

Certification body

Signet: Dr. Eickhoff Special services unit

We confirm the correctness of the translation the German original. In the case of arbitration only the German wording shall be valid and binding. Köln, 11.08.2005 Heinrichs Messtechnik GmbH

> Page 1 of 1 to BVS 03 ATEX H/B 112 This certificate may be reproduced in its entirety and without change. Dinnendahlstrasse 9, 44809 Bochum Germany Phone +49 201 172-3947, Telefax +49 201)172-3948